

Tasnee Petrochemicals Complex

OPERATIONAL AND ORGANIZATIONAL EXCELLENCE POLICY

We, the Employees of TASNEE Petrochemical Complex, are committed to Operational and Organizational Excellence (OOE). We recognize the importance of implementing world class standards and practices in all our business operations and activities. Towards this commitment, the Integrated Management Rating System (IMRS) shall provide the necessary foundation for OOE.

We shall:

1. **Demonstrate** visible leadership, commitment and involvement with respect to Responsible Care and its associated Guiding Principles.
2. **Comply** with requirements and continuous improvement of the IMRS.
3. **Provide** the necessary resources and a framework for establishing OOE objectives, plans and targets.
4. **Ensure** the OOE Policy is understood by our Employees, and reviewed for continuous suitability.
5. **Communicate** the OOE Policy to all Stakeholders in a manner that promotes openness.
6. **Identify** and **manage** all Environmental, Health, Safety, and Security risks and hazards to prevent incidents, injury, illness, harm, and any form of pollution.
7. **Comply** with applicable Legal, Industry Standards and Other External Requirements.
8. **Conduct** activities with integrity, respect and care for all Stakeholders, the Community and Environment in particular.
9. **Manage** and **optimize** the consumption of natural resources, feed stocks and utilities to minimize water usage, energy consumption and waste generation in a responsible and sustainable manner.
10. **Recognize** and **reward** the contributions of Stakeholders toward the efforts of sustainable operation.

This OOE Policy is effective from 01/01/2014
OOE Policy is available at www.tasnee.com


Mazyad S. Al Khaldi
EVP, Petrochemical Business Unit

مجمع التصنيع للبتروكيماويات

سياسة التميز في التشغيل والتنظيم

نحن منسوبي مجمع التصنيع للبتروكيماويات نلتزم بسياسة التميز في التشغيل والتنظيم. و نقر بأهمية تطبيق أعلى المعايير والممارسات الدولية في كافة الأنشطة والأعمال.

و تنفيذاً لهذا الإلتزام فإن "نظام تصنيف الإدارة الموحد" يعتبر الأساس لسياسة "التميز في التشغيل والتنظيم".

نحن ملتزمون بالتالي:

1. إبداء روح القيادة والإلتزام والمشاركة في كافة أنشطة الرعاية المسؤولة و المبادئ التوجيهية المرتبطة بها.
2. الإلتزام بمتطلبات "نظام تصنيف الإدارة الموحد" والعمل المستمر على تطويره.
3. تقديم الموارد اللازمة و إطار العمل لترسيخ أهداف و خطط و غايات سياسة التميز في التشغيل والتنظيم.
4. التأكد من إستيعاب كافة منسوبي الشركة لسياسة "التميز في التشغيل والتنظيم" و مراجعتها بإستمرار بما يتوافق مع سياسات الشركة و نشرها في المجتمع.
5. إبلاغ سياسة "التميز في التشغيل والتنظيم" لكافة أصحاب العلاقة بطريقة تعزز من المصداقية و الشفافية.
6. تحديد جميع مخاطر البيئة والصحة والسلامة والأمن وإدارتها لمنع و وقوع أية حوادث، أو إصابات، أو أمراض، أو أي شكل من أشكال التلوث.
7. الإلتزام بالقوانين المفروضة و المعايير الصناعية و المتطلبات الخارجية الأخرى.
8. أداء الأعمال بنزاهة و إحترام و رعاية مصالح كافة أصحاب العلاقة، و المجتمع و البيئة على وجه الخصوص.
9. إدارة و تحسين طرق إستهلاك الموارد الطبيعية، و المواد الخام، و المرافق و ذلك لتقليل ما ينجم عنها من نفايات، و تقليل استهلاك المياه و الطاقة بطريقة مسؤولة و مستدامة.
10. تقدير و تمييز إسهامات أصحاب العلاقة تجاه الجهود الرامية للتشغيل المستدام.

تطبق سياسة "التميز في التشغيل والتنظيم" بدأ من 01/01/2014
سياسة «التميز في التشغيل والتنظيم» متوفرة في www.tasnee.com